

ការកែប្រែប្រព័ន្ធពិនិត្យមើលនិងឆ្លងគយដោយស្វ័យប្រវត្តិទៅជាប្រព័ន្ធស្គាល់មុខនិងម្រាមដៃនៅពេលជាមួយគ្នា
 ទូរស័ព្ទទំនាក់ទំនង(03)3985010 ទូរស័ព្ទសាខា7302

ដើម្បីបង្កើនប្រសិទ្ធភាពឱ្យអ្នកដំណើរចាកចេញពីព្រំដែន តាំងពីថ្ងៃទី8 ខែមីនា ឆ្នាំ2017
 នាយកដ្ឋានអន្តោប្រវេសន៍ចាប់ផ្តើមកែប្រែប្រព័ន្ធពិនិត្យមើលនិងឆ្លងគយដោយស្វ័យប្រវត្តិទៅជាប្រព័ន្ធស្គាល់មុខនិង
 ម្រាមដៃនៅពេលជាមួយគ្នា ឱ្យកែតម្រូវភាគីមុខនិងម្រាមដៃណាមួយត្រូវប្រព័ន្ធទទួលស្គាល់ ក៏អាចឆ្លងបាន
 អាចបង្កើនប្រសិទ្ធភាពឆ្លងគយដោយស្វ័យប្រវត្តិខ្ពស់។

ប្រព័ន្ធពិនិត្យមើលនិងឆ្លងគយដោយស្វ័យប្រវត្តិអាចស្គាល់អត្តសញ្ញាណតាមភិនភាគមុខ
 ប្រើសិនីអ្នកដំណើរមិនអាចទទួលស្គាល់បាន ដោយសារស្រទាប់ក្រែម ឬមានទឹកមុខព្រិះព្រមលើមុខ
 និងមូលហេតុផ្សេងទៀត អាចទទួលស្គាល់តាមរយៈស្នាមម្រាមដៃ ក៏អាចឆ្លងគយបាន។ ដោយសារចែកជាពីរចំណែក
 ដូច្នេះ ត្រូវរងការបន្តស្គាល់មុខមិនបាន ទើបអាចស្គាល់តាមរយៈម្រាមដៃ។
 ដើម្បីធ្វើឱ្យប្រព័ន្ធស្គាល់មុខនិងម្រាមដៃដោយស្វ័យប្រវត្តិ បង្កើនប្រសិទ្ធភាពឆ្លងគយ តាំងពីថ្ងៃទី8 ខែមីនា ឆ្នាំ2017
 បានកែប្រែប្រព័ន្ធពិនិត្យមើលនិងឆ្លងគយដោយស្វ័យប្រវត្តិទៅជាប្រព័ន្ធស្គាល់មុខនិងម្រាមដៃនៅពេលជាមួយគ្នា
 ឱ្យកែតម្រូវភាគីមុខនិងម្រាមដៃណាមួយត្រូវប្រព័ន្ធទទួលស្គាល់ ក៏អាចឆ្លងបាន ដំណាក់កាលទាំងស្រុងអស់តែ10វិនាទី
 អ្នកដំណើរអាចឆ្លងគយបានតែងាយស្រួលនិងរហ័ស។
 ចំពោះអ្នកដំណើរធ្លាប់បានស្នើសុំការពិនិត្យមើលនិងឆ្លងគយដោយស្វ័យប្រវត្តិ ហើយបន្ទាប់ទុកស្នាមម្រាមដៃ
 អ្នកធ្លាប់ស្នើសុំបន្ទាប់ទុកតែរូបភាពមុខ តែគ្មានស្នាមម្រាមដៃ នៅតែអាចទទួលស្គាល់ ហើយឆ្លងគយ
 ប្រើសិនីចង់បន្ថយពេលវេលាឆ្លងគយ ក៏អាចចុះបញ្ជីជាសារឡើងវិញ ហើយបន្ទាប់ទុកស្នាមម្រាមដៃ
 ដើម្បីសន្សំសំចៃពេលឆ្លងគយ។

សម្រេចលើកថា អ្នកដំណើរមិនទាន់ស្នើសុំស្គាល់ពីប្រព័ន្ធពិនិត្យមើលនិងឆ្លងគយដោយស្វ័យប្រវត្តិ ចំពោះជនភ្នំរ៉ាន់
 ឱ្យតែពេញអាយុ14 ឆ្នាំ មានកំពស់លើសពី140សង់ទីម៉ែត្រ
 យកលិខិតឆ្លងដែននិងលិខិតបញ្ជាក់អត្តសញ្ញាណទី2(អត្តសញ្ញាណប័ណ្ណ
 កាតសុខភាពឬប័ណ្ណបើកបរណាមួយក៏បាន)ដែលមានរូបភាព ចំពោះអ្នកមានអាយុលើសពី14ឆ្នាំ ជាជនបរទេស
 ជនមហាដីគោក និងជនហុងកុងនិងជនមហាដីគោកដែលអាចស្នាក់នៅភ្នំរ៉ាន់ ហើយអាចចេញ-ចូលព្រំដែនច្រើនដង
 ក៏អាចយកលិខិតឆ្លងដែននិងអាជ្ញាប័ណ្ណស្នាក់នៅ
 ទៅការិយាល័យចុះបញ្ជីនានានៃនាយកដ្ឋានអន្តោប្រវេសន៍ស្នើសុំដោយឥតគិតថ្លៃ។

ចាប់ពីថ្ងៃទី3 ខែកញ្ញា ឆ្នាំ2012 អាចប្រើប្រាស់លិខិតបញ្ជាក់អត្តសញ្ញាណដូចខាងក្រោមនេះស្នើសុំប្រព័ន្ធ
 ពិនិត្យមើលនិងឆ្លងគយដោយស្វ័យប្រវត្តិ

(មួយ)ជនបរទេស ៖ មានអាជ្ញាប័ណ្ណអាចចេញ-ចូលព្រំដែនច្រើនដង
 ហើយកាន់លិខិតបញ្ជាក់ណាមួយដូចខាងក្រោមនេះ ៖

- អាជ្ញាប័ណ្ណស្នាក់នៅសរុបជនអន្តោប្រវេសន៍បរទេស
- អាជ្ញាប័ណ្ណស្នាក់នៅជាស្ថាពរសរុបជនអន្តោប្រវេសន៍បរទេស
- កាតPASSការងារ

(ពីរ)ជនបរទេសដែលកាន់លិខិតបញ្ជាក់ជាមន្ត្រីការទូតដែលទទួលស្គាល់ពីក្រសួងការបរទេស។

(បី)ប្រជាពលរដ្ឋដែលគ្មានបញ្ជីសៀវភៅគ្រួសារនៅភ្នំរ៉ាន់៖ ទទួលបានអាជ្ញាប័ណ្ណស្នាក់នៅភ្នំរ៉ាន់
 ហើយមានអាជ្ញាប័ណ្ណចូលព្រំដែនLRZHដែលមានសុពលភាពដូចជាអាជ្ញាប័ណ្ណស្នាក់នៅភ្នំរ៉ាន់។

(បួន)ជនហុងកុងឬជនមហាដីគោកមានអត្តសញ្ញាណស្នាក់នៅ ហើយទទួលបានអាជ្ញាប័ណ្ណចេញ-ចូលព្រំដែននិង
 ស្នាក់នៅភ្នំរ៉ាន់។

(ប្រាំ)ជនមហាដីគោក៖ ទទួលបានអាជ្ញាប័ណ្ណស្នាក់នៅពេលយូរ និងអាជ្ញាប័ណ្ណចេញ-ចូលព្រំដែនច្រើនដង
 អាជ្ញាប័ណ្ណស្នាក់នៅពីដង្កែកញ្ជាតិសន្តានិ និងអាជ្ញាប័ណ្ណចេញ-ចូលព្រំដែនច្រើនដង។

នៅពេលអ្នកពេញលក្ខណៈដូចខាងលើនេះ ស្នើសុំស្គាល់ពីប្រព័ន្ធពិនិត្យមើលនិងឆ្លងគយដោយស្វ័យប្រវត្តិ

អត្តសញ្ញាណ	លខតបញ្ជាក់ទទមួយ ក្រវីយក	លិខិតបញ្ជាក់ទី២មួយត្រូវយក
ជនបរទេសមានអាជ្ញាប័ណ្ណស្នាក់នៅ	លខតឆ្លងដែន	អាជ្ញាប័ណ្ណស្នាក់នៅសរុបជនអន្តោប្រវេសន៍បរទេស អាជ្ញាប័ណ្ណស្នាក់នៅជាស្ថាពរសរុបជនអន្តោប្រវេសន៍បរទេស កាតPASSការងារ(លិខិតបញ្ជាក់ទាំងបីនេះយកមួយ)
មន្ត្រីការទូត	លខតឆ្លងដែន	លខតបញ្ជាក់ជាមន្ត្រីការទូត
ប្រជាពលរដ្ឋដែលគ្មានបញ្ជីសៀវភៅគ្រួសារនៅភ្នំរ៉ាន់	លខតឆ្លងដែន	អាជ្ញាប័ណ្ណស្នាក់នៅ (កាតIC) (អាជ្ញាប័ណ្ណចូលព្រំដែនLRZ)
ជនហុងកុងឬជនមហាដីគោកមានអាជ្ញាប័ណ្ណស្នាក់នៅ	លខតឆ្លងដែន	អាជ្ញាប័ណ្ណស្នាក់នៅ (កាតIC) ប្រភេទអាជ្ញាប័ណ្ណចេញ-ចូលព្រំដែនតំបន់ភ្នំរ៉ាន់
ជនមហាដីគោកមានអាជ្ញា	អាជ្ញាប័ណ្ណធ្វេដណេរទៅ	អាជ្ញាប័ណ្ណចេញ-ចូលព្រំដែនតំបន់ភ្នំរ៉ាន់

បណ្ណស្នាក់នៅ	ភូមិ ត្រូវរ៉ាន់សំរាប់ជនមហា ជីគោក	ឬអាជ្ញាបណ្ណស្នាក់នៅតេរ៉ាស (កាតIC) ប្រភេទ ៖ អាជ្ញា បណ្ណស្នាក់នៅពេលយូរ ចុងអាជ្ញាបណ្ណចេញ-ចូលព្រំដែនច្រើនដង ឬអាជ្ញាបណ្ណស្នាក់នៅព្រំដែនកញ្ចក់សន្តាន ចុងអាជ្ញាបណ្ណចេញ-ចូលព្រំដែនច្រើនដង
--------------	--	--

ជនមកពីតំបន់ក្រៅប្រើប្រាស់ប្រព័ន្ធគ្លងគយដោយស្វ័យប្រវត្តិ

(មួយ)ជនបរទេសមានអាជ្ញាប័ណ្ណស្នាក់នៅ(ព្រមទាំងលិខិតបញ្ជាក់មន្ត្រីការទូត)
ឬប្រជាពលរដ្ឋដែលគ្មានបញ្ជីសៀវភៅគ្រួសារ

កាន់ « លិខិតឆ្លងដែនមានបន្ទះឈើ » ឬ « អាជ្ញាប័ណ្ណស្នាក់នៅ » ឆ្លងគយ
អាចទទួលស្គាល់តាមរយៈម៉ាស៊ីនពិនិត្យលិខិតឆ្លងដែន។

ទទួលស្គាល់តាមរយៈភិនភាគជីវសាស្ត្រ(ស្គាល់តាមរយៈមុខនិងស្នាមម្រាមដៃ)។

(ពីរ)ជនបុរេក្នុងឬជនម៉ាការឬ ជនមហាជីគោកមានអាជ្ញាប័ណ្ណស្នាក់នៅ

កាន់ « អាជ្ញាប័ណ្ណចេញ-ចូលព្រំដែនច្រើនដង » ឆ្លងគយ
អាចទទួលស្គាល់តាមរយៈម៉ាស៊ីនពិនិត្យលិខិតឆ្លងដែន។

ទទួលស្គាល់តាមរយៈភិនភាគជីវសាស្ត្រ(ស្គាល់តាមរយៈមុខនិងស្នាមម្រាមដៃ)។